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Dr. Szili Katalin,
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök asszony!

"Kik a szerencsés raktártulajdonosok?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
kérdést kívánok feltenni Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

Az intervenciós gabonakészletek március elsejére 3,5 millió tonna körüli mennyiségre
csökkennek a hazánkban, és ez a készlet jórészt kukoricából fog állni .

Tisztelt Miniszter úr!

A következő kérdésre várom válaszát :

Mely cégek, vagy magánszemélyek raktárában, és milyen mennyiségben raktároz az
MVH intervenciós gabonát 2007 . március 1-jét követően?

Várom a Miniszter úr megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .

Érkezett, 2007 FEBR 2 6.

Írásbeli kérdés
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